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  PROTOKÓŁ  Nr XIX/2012  

z przebiegu XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Z bąszynku 
z dnia 4 czerwca 2012 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XIX sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Stanisław Kochanek 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Marcina Kumke (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Marcina Kumke  funkcj i Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Marcin Kumke. 

 

Do pkt.3.  
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu   
     oraz absolutorium za 2011 rok. 
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a)   odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej, która wyraŜa swoje stanowisko 
po zapoznaniu się z: 

� Sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek za 2011 rok, 
� Sprawozdaniem finansowym, 
� Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedłoŜonym 

sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2011 rok 
� Informacją o stanie mienia Gminy Zbąszynek, 

b)  wystąpienie przez Komisję Rewizyjną z wnioskiem do Rady Miejskiej  
     w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zbąszynka, 
c)  odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
      w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia absolutorium    

          Burmistrzowi Zbąszynka, 
d)  dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy za 2011 rok, 
e)  podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
      wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2011 rok (projekt nr 1) 
f)   podjęcie uchwały w sprawie absolutorium (projekt nr 2) 

9. Podjęcie uchwał 
    a) w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok (projekt nr 3) 
    b) w sprawie  ustalenia Regulaminu korzystania z kompleksów boisk sportowych  
        „Moje boisko – Orlik 2012” połoŜonych na terenie Gminy Zbąszynek (projekt nr 4) 
    c) w sprawie zmiany do Statut Gminy Zbąszynek (projekt nr 5) 
    d) w sprawie podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, numerów  
         i liczby radnych wybieranych w kaŜdym okręgu (projekt nr 6) 
    e) w sprawie podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich  
        numerów,  granic oraz siedzib obwodowych Komisji wyborczych (projekt nr 7) 
    f) w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Stanisława Górskiego z dnia 4 maja 2012 roku na 
       brak odpowiedzi na pismo z dnia 23 kwietnia 2012 r. w sprawie wykonania na terenie 
       działki nr 112/3 prac studyjnych bez zgody właściciela działki (projekt nr 8) 
   g) w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków  
           zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 9) 
    h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
          przestrzennego dla terenów połoŜonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp.  
          i Rogoziniec (projekt nr 10) 
10.  Odpowiedzi na interpelacje 
11.  Oświadczenia i wolne wnioski 
12.  Zakończenie obrad 
 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie. 
 
Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 
obrad. 
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Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 26 kwietnia  2012 r. 
do 4 czerwca 2012 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania  
 
W powyŜszym podpunkcie w pierwszej kolejności głos zabrał radny Wojciech Półtorak , 
który nawiązał do pytania z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w lutym br.  
W ramach swojej wypowiedzi radny wyraził osobisty pogląd na temat wysypiska śmieci  
w Kosieczynie oraz składowanych tam odpadów. Pozostając w niniejszym temacie radny 
skierował do Burmistrza Zb ąszynka  kilka pytań, a mianowicie czy moŜna zapoznać się  
z wynikami badań odpadów tam składowanych, czy rzeczywiście są one kompostem? oraz 
czy firma produkująca ww. odpady posiada certyfikat i zgodę na ich wywoŜenie, a co za tym 
idzie czy niniejsze odpady nie powinny być składowane na wysypiskach  koncesjonowanych, 
przystosowanych do tego typu odpadów? 
 
Radny Jan Greczycho skierował pytanie natury technicznej, odnoszące się do zmiany 
układu ul. Krótkiej, gdzie przebudowie poddane zostaną urządzenia podziemne. Radny 
zapytał czy wymiana kanalizacji swoim zasięgiem obejmować będzie dojście do budynków 
czy tylko  obręb pasa drogi?, a co za tym idzie czy opłaca się wymieniać kanalizację (przy 
dojściu do budynków) na własną rękę czy lepiej poczekać na modernizację? 
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Do pkt. 8  
 

 Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze spra wozdaniem z wykonania 
bud Ŝetu  oraz absolutorium za 2011 rok. 
a)   odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej, która wy raŜa swoje stanowisko 

           po zapoznaniu si ę z: 
� Sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu Gminy Zb ąszynek za 2011 rok, 
� Sprawozdaniem finansowym, 
� Opini ą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o przedło Ŝonym 

sprawozdaniu z wykonania bud Ŝetu za 2011 rok 
� Informacj ą o stanie mienia Gminy Zb ąszynek, 

b) wyst ąpienie przez Komisj ę Rewizyjn ą z wnioskiem do Rady Miejskiej  
       w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzo wi Zbąszynka, 
c) odczytanie opinii Składu Orzekaj ącego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
      w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej  dot. udzielenia absolutorium    

           Burmistrzowi Zb ąszynka, 
d)   dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu Gminy za 2011 rok, 
e) podj ęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
      finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania  bud Ŝetu za 2011 rok  
      (projekt nr 1) 
f)   podj ęcie uchwały w sprawie absolutorium (projekt nr 2) 

 
 
Do podpunktu „a”  
 
Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Ryszard Dembniak odczytał treść opinii Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 7 maja 2012 r. w sprawie: rozpatrzenia 
sprawozdania finansowego za 2011 rok, sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy 
Zbąszynek za 2011 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze   
o tym sprawozdaniu oraz Informacji o stanie mienia Gminy Zbąszynek, sporządzonej na 
dzień 31.12.2011 r. 
/Kopia ww. opinii Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Do podpunktu „b”  
 
Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Ryszard Dembniak odczytał treść wniosku Komisji 
Rewizyjnej do Rady Miejskiej w Zbąszynku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Zbąszynka za 2011 rok. 
/Kopia ww. wniosku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
Do podpunktu „c”  
 
Przewodnicz ący Rady Miejskiej w Zb ąszynku odczytał treść Uchwały Nr 342/2012 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 16 maja 2012 r.  
w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
/Kopia ww. uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
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Do podpunktu „d”  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał, iŜ temat dotyczący wykonania budŜetu 
Gminy Zbąszynek za 2011 rok został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady w dniu 16 maja 2012 r. Przewodnicz ący Rady  poinformował, iŜ temat 
ten jednogłośnie skierowano pod obrady sesji nie wnosząc przy tym Ŝadnych uwag. 
W ramach uzupełnienia Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przytoczył 
najwaŜniejsze informacje dotyczące wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek za 2011 rok. 
 
W odniesieniu do powyŜszego tematu głos zabrał radny Wojciech Półtorak , który w imieniu 
Klubu Radnych Gmina Wspólna Sprawa pogratulował Pani Skarbnik  wykonania budŜetu 
Gminy Zbąszynek zarówno za 2010  jak i  2011 rok. Radny zaznaczył, iŜ niniejszy temat 
radni analizowali pod róŜnym kontem.  
W związku z powyŜszym radny w imieniu klubu zgłosił kilka uwag dotyczących wykonania 
inwestycji na terenie Gminy Zbąszynek. W pierwszej kolejności Pan Półtorak  odniósł się do 
kwestii usprawnienia i podłączenia kanalizacji w miejscowości Kręcko, gdzie jak zaznaczył, 
zgodnie z wypowiedzią Pana Burmistrza  wykonawca inwestycji ogłosił upadłość i nie 
dokończył prac tam rozpoczętych. Radny zapytał czy nie moŜna było wcześniej zasięgnąć 
opinii o firmie bądź przeprowadzić „własnego jakiegoś dochodzenia Ŝeby wiedzieć o tej firmie 
coś więcej”? Następnie Pan Wojciech Półtorak  odniósł się do kwestii związanej z ulicą 
Topolową, a mianowicie według radnego: „ nie wymieniono rury wodociągowej jeśli chodzi o 
inwestycje dwa lata temu. Dzisiaj po tych rozmarznięciach po uprzednich mrozach po prostu 
jak w poprzednich latach pękają na złączach rury i trzeba wykopywać i stawiać łaty. 
Pozostało jeszcze do zrobienia kilka  na zewnątrz łączy bo wszystkie nie zostały zrobione 
tam, trzeba się spodziewać przy duŜych niskich temperaturach w przyszłych latach, Ŝe 
znowu będą pęknięcia i trzeba będzie wymieniać”. 
Kolejną kwestią poruszoną przez radnego, było oddanie obwodnicy Zbąszynka, która 
zdaniem radnego została  oddana do uŜytku z około dwu miesięcznym opóźnieniem.  
Poza wspomnianymi kwestiami Pan Półtorak   w imieniu klubu radnych zaznaczył, iŜ nie 
mają oni więcej  uwag do innych, wykonanych inwestycji, a co więcej wyraził zadowolenie  
z ich przeprowadzenia. 
 
Do powyŜszych kwestii odniósł się Burmistrz Zb ąszynka. 
W pierwszej kolejności Pan Wiesław Czyczerski  nawiązał do inwestycji w Kręcku, 
informując iŜ upadłość firmy, o której wspomniał radny nie miała nic wspólnego z Kręckiem, 
poniewaŜ niniejszy wykonawca jeszcze przed ogłoszeniem swojej upadłości zakończył 
prace, których wykonania się podjął. Poza tym niniejsza firma nie kończyła realizacji zadania 
inwestycyjnego w Kręcku. 
Następnie Pan Burmistrz  odniósł się do kwestii związanej z ul. Topolową, gdzie jak 
zaznaczył nie chodzi o przyłącza, poniewaŜ przed wykonaniem zadania wszystkie przyłącza 
zostały wymienione. Awarie, które nastąpiły w zimie wystąpiły na kolektorze głównym, 
którego nikt nie przekładał. Ponadto Burmistrz Zb ąszynka  zaznaczył, iŜ nigdy  nie ma 
takiego zamierzenia, aŜeby przy remoncie drogi przekładać kolektory główne. A więc rzeczą 
normalną jest, iŜ zimowe awarie mogą nastąpić. 
Na koniec Pan Wiesław Czyczerski  wyraził zdziwienie wypowiedzią radnego, który 
przemawiał w imieniu Klubu radnych i stwierdził, iŜ z co najmniej dwu miesięcznym 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

6 
 

 
 

opóźnieniem oddano do uŜytku obwodnicę Zbąszynka, poniewaŜ taka sytuacja nigdy nie 
miała miejsca. 
 
Kończąc dyskusję radny Wojciech Półtorak   nadmienił, iŜ nie chodziło mu o roboty   
w Kręcku, tylko o: „spięcie Kosieczyna z Kręckiem”, zaś odnosząc się do kwestii „rury 
wodociągowej” radnemu chodziło o to, Ŝe moŜna ją było wymienić wcześniej, „a nie co roku 
po tych niskich temperaturach remontować pęknięcia”.  
 
Do podpunktu „e”  
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budŜetu za 2011 rok (projekt nr 1). 
Następnie Pan Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/29/2012  
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budŜetu za 2011 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/29/2012 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz 
ze sprawozdaniem  z wykonania bud Ŝetu za 2011 rok została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 
Do podpunktu „f”  
 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
absolutorium  (projekt nr 2). 
Następnie Pan Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 10 głosach „za” oraz 4 głosach 
„wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr XIX/30/2012  w sprawie absolutorium. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/30/2012  w sprawie absolutorium została podj ęta przy 10  głosach „za” oraz 4 
głosach „wstrzymuj ących”. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zaznaczył, iŜ udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Zbąszynka to waŜne wydarzenie w Ŝyciu  zbąszyneckiego samorządu. Podkreślił tym 
samym, iŜ ma ono równieŜ związek z pracą Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy oraz 
wszystkich innych  pracowników samorządowych, którzy wpisują się w strukturę budŜetu 
Gminy. 
W związku z powyŜszym Przewodnicz ący Rady , w imieniu Rady Miejskiej w dowód 
sympatii i szacunku  wręczył Burmistrzowi Zb ąszynka  i Skarbnik Gminy  tabliczki 
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okolicznościowe stanowiące podziękowanie za trud włoŜony w wykonanie budŜetu. 
Dodatkowo na ręce Pani Skarbnik  powędrował równieŜ z tej okazji  bukiet kwiatów. 
 
Ponadto do Ŝyczeń i gratulacji  z tytułu udzielenia absolutorium za 2011 rok dołączyli się 
równieŜ dyrektorzy szkół z terenu Gminy Zbąszynek, którzy wręczyli Burmistrzowi wiązankę 
kwiatów. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur ogłosił 5 minutową przerwę. 
 
Po przerwie: 
 
Do pkt. 9  
  
               Podjęcie uchwał 
a. 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/31/2012  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej Gminy Zbąszynek na 2012 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/31/2012  w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej Gminy Zb ąszynek na 2012 rok  
została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z kompleksów boisk sportowych „Moje boisko – 
Orlik 2012” połoŜonych na terenie Gminy Zbąszynek (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/32/2012  
w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z kompleksów boisk sportowych „Moje boisko – 
Orlik 2012” połoŜonych na terenie Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
 Nr XIX/32/2012 w sprawie ustalenia Regulaminu korzysta nia z kompleksów boisk 
sportowych „Moje boisko – Orlik 2012” poło Ŝonych na terenie Gminy Zb ąszynek 
została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

8 
 

 
 

c. 
 
Sekretarz Gminy Jan Makarewicz  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  zmiany 
do Statut Gminy Zbąszynek (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje (w tym równieŜ Komisja 
Regulaminowa na odrębnym spotkaniu) zapoznały się szczegółowo na wspólnym 
posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 
zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/33/2012  
w sprawie zmiany do Statut Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/33/2012 w sprawie zmiany do Statut Gminy Zb ąszynek została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu/. 
 
d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby 
radnych wybieranych w kaŜdym okręgu (projekt nr 6). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje  zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/34/2012  
w sprawie podziału Gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, numerów  
i liczby radnych wybieranych w kaŜdym okręgu. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/34/2012 w sprawie podziału Gminy na stałe ok ręgi wyborcze, oraz ustalenia ich 
granic, numerów i liczby radnych wybieranych w ka Ŝdym okr ęgu została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz 
siedzib obwodowych Komisji wyborczych (projekt nr 7). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje  zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/35/2012  
w sprawie podziału Gminy Zbąszynek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 
granic oraz siedzib obwodowych Komisji wyborczych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/35/2012 w sprawie podziału Gminy Zb ąszynek na stałe obwody głosowania, 
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ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowy ch Komisji wyborczych została 
podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu/. 
 
f. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pana Stanisława Górskiego z dnia 4 maja 2012 roku na brak   
odpowiedzi na pismo z dnia 23 kwietnia 2012 r. w sprawie wykonania na terenie działki  
nr 112/3 prac studyjnych bez zgody właściciela działki (projekt nr 8). 

Odnosząc się do niniejszego projektu uchwały Przewodnicz ący Rady  przypomniał, iŜ  
w dniu 16 maja 2012 r. tuŜ przed wspólnym posiedzeniem Komisji Stałych Rady odbyło się 
posiedzenie Komisji Gospodarki i BudŜetu podczas którego rozpatrzono ww. skargę.   
Po dokonaniu analizy materiałów dotyczących skargi oraz zapoznaniu się z projektem 
uchwały w ww. sprawie Komisja Gospodarki i BudŜetu uznała wniesioną skargę za 
bezzasadną. Stanowisko niniejszej Komisji podtrzymały pozostałe Komisje Stałe Rady, które 
na wspólnym posiedzeniu jednogłośnie skierowały pod obrady ww. projekt uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/36/2012  
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Stanisława Górskiego z dnia 4 maja 2012 roku na brak   
odpowiedzi na pismo z dnia 23 kwietnia 2012 r. w sprawie wykonania na terenie działki  
nr 112/3 prac studyjnych bez zgody właściciela działki.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/36/2012 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana S tanisława Górskiego z dnia 4 maja 
2012 roku na brak odpowiedzi na pismo z dnia 23 kwi etnia 2012 r. w sprawie 
wykonania na terenie działki nr 112/3 prac studyjny ch bez zgody wła ściciela działki  
została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu/. 
 
 
g. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 9). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje  zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/37/2012  
w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/37/2012 w sprawie przyst ąpienia do zmiany studium uwarunkowa ń i kierunków 
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zagospodarowania  przestrzennego Miasta i Gminy Zb ąszynek została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu/. 
 
h. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenów połoŜonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec (projekt nr 10). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje  zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/38/2012  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów połoŜonych w obrębie miejscowości Dąbrówka Wlkp.  
i Rogoziniec. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XIX/38/2012 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów poło Ŝonych w obr ębie miejscowo ści 
Dąbrówka Wlkp. i Rogoziniec została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 10  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
W ramach niniejszego podpunktu Burmistrz Zb ąszynka  w pierwszej kolejności odniósł się 
do postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp., które w dniu 
sesji wpłynęło do tut. Urzędu. Postanowienie z dnia 29 maja 2012 r. dotyczyło skargi Pana S. 
Górskiego na uchwałę nr XVII/18/2012 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 29 marca 2012 r. 
W niniejszym postanowieniu sąd ww. skargę odrzucił. 
 
Następnie Burmistrz Zb ąszynka  podziękował za udzielone mu absolutorium za 2011 rok, a 
tym samym za okazane zaufanie dzięki któremu moŜna czynić wiele dla Gminy Zbąszynek. 
Odniósł się równieŜ do słów radnego Wojciecha Półtoraka  i podziękował Pani Skarbnik 
Anecie Nawracała  za dobre wykonanie budŜetu. 
 
Po tym zaś Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania radnych. 
 
W odniesieniu do poruszonej przez radnego sprawy „wysypiska w Kosieczynie” Burmistrz 
Zbąszynka  w pierwszej kolejności zaznaczył, iŜ nie wie skąd wzięło się to  pojęcie (być 
moŜe z gazet), poniewaŜ według dokumentów jakie posiada Pan Burmistrz , w Kosieczynie 
nigdy nie było Ŝadnego wysypiska. Ponadto zgodnie z tym co powiedział Pan Wiesław 
Czyczerski -  tę sprawę ostatecznie regulują: Rozporządzenie Ministra Środowiska z dnia 
 5 kwietnia 2011 roku oraz szereg badań, które wykonano chociaŜ nie było takiej 
konieczności. Badania te pochodzą z centralnego laboratorium i określają  co jest tam 
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składowane. Materiał, który znajduje się we wskazanym miejscu w Kosieczynie jest po 
procesie kompostowania, ma on określony kod nadawany zgodnie z ww. rozporządzeniem,  
czyli 190503. Kontynuując wypowiedź w niniejszej kwestii Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, 
iŜ w dokumentach, które zostaną przekazane radnemu widnieją dane mówiące o tym do 
czego moŜe być wykorzystywany ww. materiał. Ponadto niezaleŜnie od posiadanych 
wyników i parametrów kodu zlecono badanie, którego fragment został odczytany przez 
Burmistrza,  w celu rozwiania wszelkich wątpliwości  w tej kwestii.  Dodatkowo na 
zakończenie Burmistrz Zb ąszynka  przytoczył radnym wyniki badań z sanepidu. 
(Ww. dokumenty zgodnie z prośbą zostały przekazane na ręce radnego Wojciecha 
Półtoraka).  
/Niniejsza dokumentacja stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 
Kończąc swoją wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  zaznaczył, iŜ miejsce to w obecnym 
czasie wygląda znacznie lepiej niŜ chociaŜby pół roku temu i z tego naleŜy się niewątpliwie 
cieszyć. Kukurydza zasiana w owym miejscu nie jest przeznaczona do spoŜycia, a jedynie 
do wytworzenia warstwy „biologicznej” i podlega przeoraniu w miejscu w którym wyrośnie. 
Biorąc pod uwagę zainteresowanie mediów tą sprawą naleŜy podkreślić, iŜ w dalszym ciągu 
podejmowane są działania w celu nawoŜenia ww. terenu. 
 
Z kolei odnosząc się do pytania radnego Jana Greczycho Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iŜ na ul. Krótkiej przebudowie podlegać będzie jedynie fragment kanalizacji 
burzowej między wjazdem na parking terenu spółdzielni, (do ul. Wojska Polskiego), jako Ŝe  
w tym miejscu znajduje się przewęŜenie kanalizacji burzowej. Prace te będą wykonane po 
to, by zapowiedz nadmiernemu gromadzeniu się wód burzowych. Inne kanalizacje nie będą 
przebudowywane. 
 
Radny Wojciech Półtorak  podziękował za udostępnione mu wyniki badań  oraz moŜliwość 
zapoznania się z nimi. Poinformował przy tym, iŜ zostaną one przekazane zainteresowanym 
sprawą mieszkańcom Kosieczyna. 
 
 
Do pkt. 11.  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur: 
 

� nawiązał do tematu oświadczeń majątkowych, które zostały złoŜone w terminie. 
Zaznaczył przy tym, iŜ dokonał ich analizy, po czym przesłano je do Urzędu 
Skarbowego w Świebodzinie. 

� Poinformował o terminach i tematyce posiedzeń Rady Miejskiej w miesiącu czerwcu. 

�  ZłoŜył Ŝyczenia z okazji ubiegłych uroczystości, tj. „Dnia Matki” oraz „Dnia 
Samorządu Terytorialnego” 

� Przypomniał, iŜ tego dnia, czyli 4 czerwca 1989 r. społeczeństwo miało okazję 
przeŜyć „pierwsze oblicze demokracji”. 
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Następnie w imieniu Rady Miejskiej w Zbąszynku złoŜył Ŝyczenia radnemu Maciejowi 
Szulcowi,  który w dniu 19 maja 2012 wstąpił w związek małŜeński. Z tej okazji 
Przewodniczący Rady wręczył radnemu drobny upominek. 

Radny Maciej Szulc   w imieniu swoim jak i małŜonki wyraził podziękowanie za okazaną 
Ŝyczliwość. 

Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
 
- za przyj ęciem protokołu z XVIII  zwyczajnej  sesji Rady z dn ia 26.04 .2012 r. 
głosowano- 14  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z XVIII 
zwyczajnej sesji z dnia 26.04.2012 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 14 
radnych.  
 
 

Do pkt.12  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1500 zamknął  XIX 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                               Marcin Kumke                            Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 

 


